
 
Besluitenlijst van de vergadering van 

de raadscommissie van de gemeente Dalfsen, 
d.d. 15 april 2024 

 
 
Aanwezig: 
Voorzitter  M.J. Holterman 
Griffier  R. Dekker 
Raads(commissie)leden  
Gemeentebelangen I.G.J. Haarman, J. Hekman, H.A.J. Kleine Koerkamp, J.W. van Lenthe, H.W. 

Pessink, J.B. Upper 
CDA F.A.H.M. Bekius, L.H.M.M. Diepman, W. Prinsse, E. Ruitenberg,  
  M.E.J. Veldkamp, H.A. Zwakenberg 
ChristenUnie  D.J. van Gelder, D.B. Homans, H. Lassche-Visscher 
PvdA  L. Broere, T. de Vries 
D66  B.H.M. Schrijver 
VVD  G.J. Veldhuis 
 
Tevens aanwezig: 
Burgemeester E. van Lente, wethouders R.W.J. van Leeuwen, A.J. Ramerman, A. Schuurman en 
J.W. Uitslag, loco-gemeentesecretaris R. Zuidema, ambtelijke ondersteuning: M. Borkent (punt 5), T. 
Mosterman (punt 6 en 7). 

 
 ONDERWERP COMMISSIEADVIES/BESLUIT 

1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur. 

2. Vaststelling agenda Conform. 
  

3. Vragenronde 

 

Openbare toiletvoorzieningen  
 
Dhr. Homans (ChristenUnie) vraagt opnieuw 
aandacht voor de bereikbaarheid van openbare 
toiletten. Hij is benieuwd naar de opvolging van de 
toezegging hier aandacht aan te besteden.  
Wethouder Uitslag geeft aan dat er aan de app 
meer haken en ogen bleken te zitten dan vooraf 
gedacht, zoals de kosten voor de registratie in de 
app. Het college zet daarom in op de bekendheid 
van de bestaande openbare toiletvoorzieningen in 
de gemeente. De raad had hierover geïnformeerd 
moeten worden met een memo. De wethouder 
betreurt dat dit niet is gebeurd en zal hier alsnog 
voor zorgen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
COMMISSIE OORDEELSVORMING 

4. Inwonersinitiatief herinrichting Wethouder 
Prinsstraat 
Voorstel: 
1. Het inwonersinitiatief Herinrichting 

Wethouder Prinsstraat te Nieuwleusen 
verder voor te bereiden en uit te voeren; 

2. Een aanvullend krediet beschikbaar te 
stellen van € 395.000,- voor het 
voorbereiden en uitvoeren van deze 
maatregelen; 

3. De begroting te wijzigen via de derde 
begrotingswijziging 2024. 
 

Gemeentebelangen geeft aan onder de indruk te 
zijn van de presentatie van inwoners tijdens Het 
Podium. De fractie onderstreept dat zij het initiatief 
lovenswaardig vinden en complimenteert alle 
betrokkenen voor het proces. Het onderhoud is 
hard nodig, de fractie gaat daarom akkoord. 
 
De PvdA heeft vernomen dat de inwoners zeer 
tevreden zijn over het proces. Wel vraagt de fractie 
zich af of het voorstel voldoet aan alle 
verwachtingen van de inwoners. Ook vindt de 
PvdA een verbeelding van de cijfers enigszins 
ontbreken. Na beantwoording van de vragen gaat 
de PvdA dan ook akkoord met het stuk.  
 
De ChristenUnie benadrukt het belang van grondig 
onderhoud van de straat. De fractie heeft een 
aantal aandachtspunten, zoals een snelle start en 
betrokkenheid van de inwoners. Gelet op de flinke 
investering ziet de fractie graag kosten concreet 
zichtbaar terug in onderhoudsplannen. De fractie 
gaat akkoord met het stuk. 
 
Het CDA is overtuigd van de noodzaak van de 
herinrichting. Wel is de fractie huiverig voor een 
opeenstapeling van soortgelijke plannen die 
telkens om een dergelijk bedrag vragen. Verder 
vraagt de fractie om rekening te houden met 
toekomstige ontwikkelingen op het gebied van 
infrastructuur en energietransitie. De fractie gaat 
van harte akkoord met het voorstel. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(Vervolg op volgende bladzijde.) 
 



 
4. Inwonersinitiatief herinrichting Wethouder 

Prinsstraat 

(Vervolg) 

De VVD complimenteert de inwoners met de 
voorbereiding van het initiatief. Wel vraagt de 
fractie zich af hoe voorkomen kan worden dat er 
telkens losstaande initiatieven ontstaan. 
Suboptimalisatie ligt op de loer wanneer de 
Wethouder Prinsstraat wel wordt aangepakt, maar 
omliggende straten als de Oosterveen niet. De 
VVD ziet dan ook graag dat onderdelen van 
dergelijke plannen in het MJOP terugkomen, om 
zo een bredere kijk op onderhoud van straten te 
hanteren. De fractie gaat akkoord met het stuk.  
 
D66 vraagt zich af in hoeverre dergelijke 
losstaande plannen in de toekomst vaker voorbij 
zullen komen. De fractie ziet verder een passende 
oplossing voor de problemen in het voorliggende 
stuk en gaat dan ook akkoord. 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de 
raadsvergadering van 22 april wordt geplaatst.  
 

COMMISSIE BEELDVORMING 

5. Presentatie dienstverlening Dhr. Borkent geeft namens het college een 
presentatie over recente ontwikkelingen op het 
gebied van de dienstverlening van de gemeente. 
Hierbij schenkt hij ook aandacht aan de uitkomsten 
van het onderzoek ‘waar staat je gemeente’ en 
aan de digitalisering van de dienstverlening. 
 
De voorzitter concludeert dat de raadscommissie 
een voldoende beeld gekregen heeft. 
 



 
6.  Wijziging provinciaal windbeleid 

 
Wethouder Schuurman geeft namens het college 
een presentatie over de te maken 
programmeerafspraken tussen de gemeente 
Dalfsen en de provincie Overijssel. Doel van de 
programmeerafspraken is het als gemeente 
aanbieden van een gebied met een 
energieplafond, in het geval van Dalfsen het 
Dalfserveld West, waarin gericht vergunningen 
kunnen worden verleend.  
 
Als reactie op de vragen van de fracties erkent 
wethouder Schuurman dat de tijdspanne krap is, 
aangezien het plafond op 16 april wordt 
vastgesteld en de raad in de vergadering van 22 
april wordt gevraagd om akkoord te gaan met de 
gemaakte programmeerafspraak. Verder benoemt 
hij dat de gemaakte afspraken na twee jaar 
herzien kunnen worden. Daarnaast benadrukt de 
wethouder het belang van de 
programmeerafspraak, omdat dit instrument 
duidelijkheid biedt richting inwoners en kan 
voorkomen dat er ongewenst meer windmolens 
langs de rand van de gemeente terecht komen. 
Ook zorgt de afspraak ervoor dat alleen het 
Dalfserveld West ruimte biedt voor initiatieven voor 
energieopwek, waarbij de rest van de gemeente 
gesloten blijft hiervoor. 
 
De voorzitter concludeert dat de raadscommissie 
een voldoende beeld gekregen heeft. 
 

7. Raadsmemo’s Brief bewoners Dalfserveld 
West en Zienswijze provinciaal 
zon- en windbeleid 
Doel: 
Duidelijkheid te verkrijgen over de 
consequenties die volgen uit de ontwikkelingen 
die in beide raadsmemo’s geschetst zijn. 

De raadsmemo’s zijn geagendeerd voor 
beeldvormende bespreking op verzoek van D66. 
Als toelichting op de agendering benoemt de 
fractie dat het voor de raad en inwoners voldoende 
duidelijk moet zijn wat er speelt op het gebied van 
zon- en windbeleid.  
 
De ChristenUnie vraagt of er bij het indienen van 
een zienswijze ook overleg is geweest met Raalte 
en Ommen. Gemeentebelangen vraagt vervolgens 
in hoeverre het aangescherpte provinciale beleid 
het gebiedsproces in Dalfserveld West doorkruist. 
Het CDA is benieuwd naar de mate waarin de 
inwoners van Dalfserveld West gemotiveerd zijn 
om mee te werken met proces.  
 
 

7. Raadsmemo’s Brief bewoners Dalfserveld 
West en Zienswijze provinciaal 
zon- en windbeleid 
(Vervolg) 

Wethouder Schuurman geeft aan dat er 
gesprekken zijn geweest met Raalte en Ommen 
en dat ook daar programmeerafspraken zijn 
gemaakt. Verder noemt hij dat de veranderde 
spelregels vanuit de provincie niet prettig zijn, 
maar dat de inwoners van Dalfserveld West de 
urgentie voelen om aan de realisatie van 
windmolens mee te werken.   
 
De voorzitter concludeert dat de raadscommissie 
een voldoende beeld gekregen heeft. 
 
 



 
OVERIGE AGENDAPUNTEN 

8.  Besluitenlijsten 18 en 25 maart 2024 Conform 

9. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 21:20 uur. 

 

Vastgesteld door de raadscommissie op 13 mei 2024. 

 
 
 
 
 
de commissievoorzitter,  de commissiegriffier, 
Mariëtte Holterman  Romy Dekker 


